
Helaas beste raadsleden. 

Het gaat weer over Weideveld. Spijtig , moet het weer door u aangehoord worden. Zal inmiddels 
behoorlijk saai zijn. Ik heb begrepen dat diverse raadsleden het een lang voortslepend dossier vinden 
die veel kost. Voor u ongemak van een paar minuten voor de aangesloten bewoners een realiteit van 
al jaren. Een onopgelost en langdradig verhaal die door wanprestaties van Eteck veel gaat en nu al 
teveel kost voor ons de bewoners. Ik heb inmiddels diverse raadsvergaderingen bijgewoond en 
moties gehoord die werden ingediend. Ik heb ook een motie die ik wil indienen. De motie klaar dr 
mee. Ik denk dat als de aangesloten bewoners met deze  mee mogen stemmen de motie er deze x 
wel doorkomt. Klaar met de gang van zaken. Klaar met het onrecht. Klaar met het gevoel dat er een 
zwaard van Damocles boven m’n hoofd hangt. Klaar met alle teleurstelling. Klaar met het in de steek 
gelaten worden door deze gemeente.  Klaar met de politieke spelletjes . Klaar met de listige trucjes 
van Eteck. Ik wil het toch graag nog eens uitleggen Ik woon met mijn gezin in een prachtig huis in 
Weideveld, waar we hard voor moeten werken. 13 jaar geleden met vol vertrouwen in gestapt. Een 
nieuw systeem in een mooi nieuw huis. Het huis is geweldig het systeem, nou dat is nu wel bekend. 
Eteck maakt er landelijk een potje van. Regelmatig zeer negatief in de media en onder toezicht van 
de ACM  Niet dat dat veel uitmaakt denk ik Die doen eigenlijk ook niks.. Ik wil u nog eens op uw hart 
drukken dat er 143 gezinnen, medemensen in die huizen wonen. Mensen die ook vol vertrouwen in 
deze wijk zijn gestapt en nu gewoon gedupeerde zijn. Nergens heen kunnen met alle problemen 
rondom het systeem en niet serieus genomen worden. Er zijn bewoners in de wijk die het systeem  
beter begrijpen dan Eteck , ook die worden  niet serieus genomen .Zelfs niet door deze gemeente. 
Die huren liever dure bureaus in.

De gemeente is zelf verantwoordelijk voor de situatie waar we nu inzitten.  Ik geloof er niet meer in. 
Op deze manier komt het niet goed…nooit. Dus heb ik een oplossing Het 30 jarig contract wat ik blijk 
te hebben moet anders. De gemeenten en Eteck hebben dit voor mij zonder mijn betrokkenheid 
vastgelegd. Ik heb 13 jaar geleden getekend voor een duurzaam systeem.  Co2 vrij en niet duurder 
dan anders. Nuon was toen de leverancier.  Nooit getekend voor een 30 jarig wurg contract bij Eteck. 
Voor een niet duurzaam systeem. Niet CO2 vrij en veel duurder dan anders. En nog het allerergste, ik 
kan niet weg en mag niet van het systeem af. Een concluderende functie hebben de bewoners 
volgens deze gemeente. Of eigenlijk mond houden, lijdzaam toekijken en dokken elke maand voor 
een zeer slechte prijs kwaliteitsverhouding en inmiddels technisch kapot systeem.Dus ik zou het zeer 
op prijs stellen als de gemeente dit weer terugdraait en mij de vrijheid geeft om te doen waar ik 13 
jaar geleden voor ging…een duurzaam niet duurder dan anders systeem.  En dan te bedenken zeg dat 
dit een voorbeeld is voor Nederland in transitie.  Wat een flater wordt er hier geslagen. Dit kunnen 
mensen die van het gas af moeten dus verwachten van onze overheid . Nou wat mij betreft heel 
simpel voor nu. Dat contract t raam uit zodat ik het zelf kan oplossen. Desnoods een gasaansluiting, 
als ik maar van Eteck af ben. 


